

¡POR LA AMNISTIA TOTAL!

Por fin parece que las Cortes van a discutir sobre la Amnistía. La iniciativa de los parlamentarios obreros y del resto de la oposición sobre el tema ha provocado que la misma UCD haya presentado un proyecto propio sobre la Amnistía. Pero este proyecto gubernamental no es aún la Amnistía Total: Incluso sobre los presos y presas políticas el proyecto UCD posibilita la permanencia de muchos de ellos en las cárceles. Al mismo tiempo, nada se dice sobre la Amnistía laboral, la Amnistía para la Mujer, para los soldados, para los homosexuales; nada se dice sobre las reivindicaciones de la COPEL ni sobre la derogación de toda la legislación represiva franquista. Esta "Amnistía", de aprobarse tampoco será la AMNISTIA TOTAL.

El proyecto presentado por los partidos obreros mayoritarios y la llamada oposición democrática, desgraciadamente tampoco es completo. El hecho de limitar la Amnistía en una fecha como la del 15 de junio y no a la de la promulgación de la ley, la ausencia de una referencia a la Amnistía para la mujer y de otras, al no decir ni media palabra sobre un cambio radical de la actual legislación, hace que también esta Amnistía que se discute en las Cortes resulte tan "descafeinada" como la Generalitat recientemente aprobada por decreto-ley.

Así pues, LA LUCHA POR LA AMNISTIA TOTAL TIENE QUE CONTINUAR. Y la única manera realista de hacerla posible es mediante la movilización de todo el pueblo, de la misma manera como se movilizó el pasado día 11 de septiembre. Es por esto que la Liga Comunista Revolucionaria apoya la campaña que en toda Catalunya ha comenzado a hacer la "Comisión Popular por la Amnistía Total" donde participan la mayoría de las fuerzas sociales y políticas de Catalunya. Es por esto que nos sumamos con todo nuestro esfuerzo a la convocatoria de una concentración masiva el próximo día 16 de octubre en Montjuic.

Pero no nos hagamos ilusiones. El resultado de la campaña y de la concentración aún está en juego. Los partidos mayoritarios, el PSC y el PSUC adoptan una posición de recelo en lo que respecta a la movilización que resulta extremadamente peligrosa para la consecución efectiva de la Amnistía Total. Las Centrales Sindicales aún no participan de lleno, ya que sus direcciones actuales parecen más preocupadas por afirmarse como tales que para conseguir las reivindicaciones sociales y políticas que la grave situación actual piden.

Haga falta pues, llevar también una batalla para la participación real de todos los partidos obreros, de las centrales sindicales, organizaciones juveniles y feministas, de las asociaciones de vecinos y de todas las organizaciones populares en lucha por la Amnistía Total, una lucha que hay que llevarla hasta el final; hasta que no quede ni un solo preso político en las cárceles, ni una sola mujer, ni un solo soldado, hasta que todos los despedidos hayan sido readmitidos y abolida la ley de peligrosidad social, hasta que se recojan las reivindicaciones de la COPEL revisando todas las causas de los presos llamados "comunes". HACE FALTA CONSEGUIR UNA MOVILIZACIÓN MASIVA Y UNITARIA EN TODA CATALUNYA POR ESTOS OBJETIVOS.

La Liga Comunista Revolucionaria hace un llamamiento a los trabajadores y trabajadoras, a todo el pueblo de Catalunya a su participación activa en todas las acciones por la Amnistía Total, especialmente en la concentración del próximo domingo 16 de octubre. La LCR llama también a luchar por la derogación inmediata de toda la legislación represiva del franquismo y la disolución de los cuerpos represivos y bandas fascistas ya que, sin esto cualquier Amnistía será siempre precaria, al poder volver a ser detenidos o represaliados todos y todas aquellas que lo han sido en los últimos años. De la misma manera, y para hacer ya ahora tablas rasa con todo lo que ha representado el franquismo, la LCR cree que se han de exigir responsabilidades por todos los actos contra el pueblo, por todas las agresiones del franquismo y el periodo posterior, y la depuración de toda la administración del Estado, incluidas las FF. AA.

Estamos seguros de que con la lucha de la clase obrera y de todos los sectores populares estas reivindicaciones serán conquistadas:

!! AMNISTIA TOTAL AHORA !!

!! DISOLUCIÓN DE LOS CUERPOS REPRESIVOS !!

!! LEGALIZACIÓN SIN EXCLUSIONES DE PARTIDOS OBREROS

LIGA COMUNISTA REVOLUCIONARIA
(Quarta Internacional)

Y NACIONALISTAS !!



PER L'AMNISTIA TOTAL!

Per ff sembla que les Corts van a discutir sobre l'Amnistia. La iniciativa dels parlamentaris obrers i de la resta de l'oposició sobre el tema ha provocat que la mateixa UCD hagi presentat un projecte propi sobre l'Amnistia. Però aquest projecte governamental no és, encara l'Amnistia Total; inclosa sobre els presos i preses polítics el projecte UCD possibilita la permanència de molts d'ells a les presons. Alhora, res no es diu sobre l'Amnistia laboral, l'Amnistia per la Dona, pels soldats, pels homosexuals; res no es diu sobre les reivindicacions de la COPEL ni sobre la derogació de tota la legislació repressiva franquista. A questa "Amnistia", d'aprovar-se no serà tampoc l'**AMNISTIA TOTAL**.

El projecte presentat pels partits obrers majoritaris i l'anomenada oposició democràtica, desgraciadament tampoc es complet. El fet de limitar l'Amnistia a una data com la del 15 de juny i no a la de la promulgació de la llei, l'absència de referència a l'Amnistia per la Dona i altres, al no dir ni mitja paraula sobre un canvi radical de l'actual legislació, fa que, també aquesta Amnistia que es discuteix a les Corts resulti al final tan "descafeinada" com la Generalitat recentment aprovada per decret-llei.

Així doncs, LA LLUITA PER L'AMNISTIA TOTAL HA DE CONTINUAR. I la única manera realista de fer-la possible es per mitjà de la mobilització de tot el poble, de la mateixa manera com es va mobilitzar el passat 11 de setembre. Es per això que la Lliga Comunista Revolucionària recolza la campanya que a tot Catalunya ha començat a fer la "Comissió Popular per l'Amnistia Total" on hi participen la majoria de forces polítics i socials de Catalunya. Es per això que ens sumem amb tot el nostre esforç a la convocatòria d'una concentració massiva el proper dia 16 d'octubre a Montjuïc.

Però cal no fer-se il·lusions. El resultat de la campanya i de la concentració encara està en joc. Els partits majoritaris, el PSC i el PSUC adopten una posició de recel envers la mobilització que resulta extremadament perillosa per la consecució efectiva de l'Amnistia Total. Les Central Síndicals encara no hi participen de ple, ja que les seves direccions actuals semblen més preocupades per afirmar-se com a tals que per aconseguir les reivindicacions socials i polítics que la greu situació demanden.

Cal doncs dur també una batalla per la participació real de tots els partits obrers, de les centrals sindicals, organitzacions juvenils i feministes, de les associacions de veïns i totes les organitzacions populars en la lluita per l'Amnistia Total, una lluita que cal fer arribar fins el final; fins que tots els acomiadats hagin estat reatmesos i abolida la llei de periflexitat social, fins que no quedi ni un sol pres polític a les presons, ni una dona ni un soldat, fins que es doni acollida a les reivindicacions de la COPEL revisant totes les causes dels presos dits "comuns". CAL CONSEGUIR UNA MOBILITZACIÓ MASSIVA I UNITÀRIA ARREU DE CATALUNYA PER AQUESTS OBJECTIUS.

La Lliga Comunista Revolucionària fa una crida als treballadors i treballadores, a tot el poble de Catalunya a la seva participació activa a totes les accions per l'Amnistia Total, especialment a la concentració del proper diumenge 16 d'octubre. La LCR crida també a lluitar per la derogació immediata de tota la legislació repressiva del franquisme i la dissolució dels cossos repressius i bandes feixistes, ja que, sense això qualsevol Amnistia serà sempre precària, al poder tornar a ésser detinguts o represaliats tots i totes aquells que ho han estat en els darrers anys. De la mateixa manera, i per fer taula rasa amb tot el que ha representat el franquisme, la LCR creu que s'han d'exigir responsabilitats per tots els actes contra el poble, per totes les agressions del franquisme i el període posterior, i la depuració de tota l'administració de l'Estat, incloses les FF. AA.

Estem segurs que amb la lluita de la classe obrera i de tots els sectors populars aquestes reivindicacions seran assolides:

AMNISTIA TOTAL ARA!!

DISSOLUCIÓ DELS COSSOS REPRESSIUS!!

**LEGALITZACIÓ SENSE EXCLUSIÓS DELS PARTITS OBRERS
I NACIONALISTES!!**

**LLIGA COMUNISTA REVOLUCIONÀRIA
(Quarta Internacional)**

